

**cinte
techtex**
CHINA

3 – 5.9.2025

Shanghai New International
Expo Centre, China
中国 • 上海新国际博览中心

China International Trade Fair for Technical
Textiles and Nonwovens
中国国际产业用纺织品及非织造布展览会

**New Textile Chemicals
and Dyes Zone**

**首次亮相：纺织化学品和
染料展区**



techtexchina.com


PERFORMANCE.

FUNCTION.

FUTURE.

part of

TEXPERTISE
the textile business network

 messe frankfurt



CNITA

Seize growing demand for technical textile chemicals and dyes at Cinte Techtextil China 2025!

参加2025年Cinte Techtextil China, 紧抓产业用纺织化学品和染料日益增长的需求!

New zone
新展区

From 2024 to 2030, the global technical textile chemical market is expected to grow at a CAGR of 4.8%. In light of developing global demand, textile chemicals and dyes is a newly-added product group at the 2025 edition. Including coating, colourants, finishing agents and more, this category will attract diverse buyers, from application areas such as hygiene & medical textiles, automotive, building & construction, and safety & protection.

Join the debut **Textile Chemicals and Dyes Zone** to win new business!

于2024至2030年间, 产业用纺织化学品全球市场预计将以4.8%的复合年增长率发展。在全球需求日益上升的背景下, 中国国际产业用纺织品及非织造布展览会 (Cinte Techtextil China) 将紧贴市场发展, 于2025年加入新的产品类别 — 纺织化学品和染料。相关产品包括涂料、着色剂、整理剂等, 可用于医疗卫生用纺织品、交通运输、建筑、安全及防护等领域, 吸引不同类型的相关买家。

马上加入首次亮相的**纺织化学品和染料展区**, 开拓新客源!

Take advantage of the Textile Chemicals and Dyes Zone 在纺织化学品和染料展区参展的好处



Product focused
目标集中明确



On-stage
presentation
台上演讲
(Limited slots! 名额有限!)



Added exposure
提高曝光率



Dedicated
display area
专设展示区

Product range:

Additives for chemical recycling, fibre production, finishing & coating, pre-treatment, weaving & knitting preparation; chemical dyes and pigments; and more

产品范围:

化学回收添加剂、纤维生产添加剂、整理和涂层添加剂、前处理添加剂、机织和针织准备用添加剂、化学染料和颜料等

Special booth discount offer, apply by 3 June 2025:
10% off for exhibiting in the zone

特别折扣优惠至2025年6月3日:
于纺织化学品和染料展区内参展可享10%折扣优惠

Messe Frankfurt (HK) Ltd
法兰克福展览 (香港) 有限公司
Ms Carol Chu 储曼竹小姐 / Mr Ben Shi 石巍先生
Tel 电话: +852 2230 9272 / 9216
Email 电邮: carol.chu@hongkong.messefrankfurt.com /
ben.shi@hongkong.messefrankfurt.com

www.techtextilchina.com

Apply now!
马上预订展位!

